
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole a Mateřské škole Vranovice, konaného 
22. 6. 2023 v Základní škole a Mateřské škole Vranovice 

 
Přítomni: Mgr. Renata Karpíšková, Mgr. Romana Nečasová, Bc. Šárka Novotná, Mgr. 
Oldřich Vybíral, Mgr. Veronika Sedláček Rychtová, Mgr. Jitka Klimešová, Ing. Hana Krejčí 
a Martin Malenovský 
Hosté: Mgr. Blanka Sanytrová 
Omluveni: Mgr. Petra Stejskalová 

Program jednání:
1. Svolání Školské rady  
2. Projednání  a  schválení  nových dokumentů  školy:  Školní  řád  a  Školní  vzdělávací  

program  
3. Plánované akce a události pro další období 
4. Různé

Průběh jednání:

1. Svolání Školské rady  
Schůzi svolala a zahájila předsedkyně Školské rady Mgr. Veronika Sedláček Rychtová, která
seznámila přítomné členy s programem jednání. 

Usnesení č. 1
Komise schvaluje program jednání.
Hlasování pro-proti-zdržel se: 8-0-0

2. Projednání a schválení nových dokumentů školy: Školní řád a Školní vzdělávací   
program

Všem členům komise  byl  elektronicky  zaslán  nový Školní  řád  a  nový Školní  vzdělávací
program (dále jen ŠVP) k prostudování. Paní ředitelka Mgr. Blanka Sanytrová následně oba
dokumenty  stručně  prezentovala.  Pokud jde  o  Školní  řád,  upozornila  na  změnu v  oblasti
domácí  přípravy,  konkrétně na to,  že domácí  úkoly mohou být  hodnoceny pouze formou
motivace, a to pomocí klasifikačního stupně 1. Dále v novém ŠVP zmínila začlenění nového
pojetí informatiky a digitálních kompetencí do výchovných a vzdělávacích strategií školy. 

K výchovným a vzdělávacím strategiím školy se poté vyjadřovali jednotliví členové komise.

Pan Martin Malenovský předložil návrh na zařazení předmětu Anglický jazyk již od 1. třídy a
dále navrhoval začlenění angličtiny do ostatních předmětů. 
K tomu se vyjádřila paní učitelka Mgr. Romana Nečasová, která sdílela, že praxe ukázala
nejlepší výsledky ve výuce anglického jazyka až od 3. třídy. 

Paní Ing. Hana Krejčí se ptala, zda budou součástí přípravné třídy i logopedické lekce. Paní
ředitelka sdělila,  že hromadná řízená logopedická péče v rámci přípravné třídy neprobíhá.
Žáci přípravné třídy mohou navštěvovat logopedický kroužek, který škola poskytuje      Dále
Ing. Hana Krejčí navrhla digitalizaci komunikace mezi rodiči žáků Přípravné třídy a školou.
Ředitelka školy   uvedla, že má v plánu tento krok realizovat.   
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Mgr. Oldřich Vybíral poznamenal, že v rámci ŠVP  je uvedeno pouze jedenkrát formativní
hodnocení, a to u žáků se speciálními vzdělávacími potřebami. Přitom je známo, že škola se
zásadami formativního hodnocení pracuje.  Během následné debaty se objevila myšlenka, že
by škola mohla více propagovat prvky formativního hodnocení, které ve své praxi využívá. 

Usnesení č. 2
Školská rada schvaluje nové dokumenty školy: Školní řád a Školní vzdělávací program.
Hlasování pro-proti-zdržel se: 8-0-0

3. Plánované akce a události pro další období  
Předsedkyně Školské rady se zajímala o plánované akce a události pro další školní období. 
Ředitelka školy uvedla, že i v dalším školním období bude dále probíhat projektová výuka a
různé vzdělávací projekty. 

4. Různé
Následoval prostor pro diskusi. 

4.1. Kvalita jídla společnosti Primirest.
Paní  Ing.  Hana  Krejčí  zahájila  diskusi  týkající  se  kvality  stravování  poskytovaného
společností Primirest pro MŠ a ZŠ Vranovice.
Ředitelka  školy  informovala,  že  měla  setkání  s  oblastní  ředitelkou  společnosti  Primirest
ohledně  kvality  stravování,  na  kterém  předala  stížnosti  od  rodičů.  Nadále  potvrdila  svůj
postoj, že nemá v úmyslu zřizovat jídelnu pod záštitou MŠ a ZŠ Vranovice.

4.2. Spokojenost s výukou Přípravné třídy
Předsedkyně Školské komise se ptala, z jakých důvodů bylo zvažováno vytvoření dotazníku
týkajícího se spokojenosti rodičů žáků Přípravné třídy. 
Ředitelka školy informovala, že jeden rodič podal stížnost ohledně vedení Přípravné třídy na
základě které o vytvoření dotazníku uvažovala, ale že nakonec od záměru vytvoření dotazníku
upustila. Dále uvedla, že zvažuje zaslání dotazníku ohledně spokojenosti všech rodičů žáků
školy.

4.3. Další setkání Školské rady
Předsedkyně školské rady bude včas informovat ostatní členy o termínu další schůze. 

Ve Vranovicích, 22.6. 2023 

Zapsala: Mrg. Veronika Sedláček Rychtová – předsedkyně Školské rady
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